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Skolebestyrelsesmøde 3  
Mandag den 26. oktober kl. 17.00 – 19.30 i Pusterummet, 1. sal, 

Langsøskolen 
 

Kommende møder (tilpasset og invitationer udsendt i kalender): 

25. november 

14. december 

26. januar 

23. februar 

7. april 

17. maj 

14. juni 

Mødeleder: Desiree. 

Afbud fra Souhair, Mette og Sanne 

 

 

 
Tidsramme: 

Indhold: 

 
Bilag: 

1. 17.00 - 17.15 Præsentation og nyt fra elevråd  

 Udsat da elever ikke deltog  

2. 17.15 – 17.30 Nyt fra skoleleder og skolebestyrelse 
- Coronastatus 

- Tilbagemeldinger fra forældremøder 

- Dialogmøde 22. oktober 

- 9 B 

 

Vi har fortsat ikke haft corona indenfor dørene. 

Der strammes op på dagligdagens rutiner. Forældre orienteres om, at de kun må komme på 

skolen ved ærinder. Pædagogisk hverdag prioriteres fastholdt.  

Vedrørende forældremøder: Der arbejdes på en skabelon for afvikling af forældremøder. 

Drøftes på kommende møde. De fleste forældremøder har været afviklet.(Enkelte undtagelser). 

Nye principper er gældende, og under implementering i teams. Ledelse og bestyrelse følger op 

på, hvordan det gør. 

Orientering fra Kim og Desiree om dialogmøde med BUU, som primært handlede om 

bestyrelsernes ønsker til kommende indsatsområder.  
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orientering om hændelse ved Almindsø i september, hvor lærer og 9B var deltagere i og vidne 

til en voldsom episode med en treårig dreng. Stor ros til den involverede lærer, som også er 

hædret med fortjenstmedalje siden. 

3. 

 

17.30 – 17.45  Kort økonomistatus 
- Status i de fire afdelinger 

- Økonomiudvalg 

 

Orientering ved Keld om de fire hovedområder.  

● Undervisning Almen.  

● Fritid Almen 

● Undervisning Inklusion 

● Fritid Inklusion. 

Der er stabil økonomi i Almen. 

Der er stor usikkerhed om Inklusionsøkonomi på grund af politiske prioriteringer. Tildeling til 

Inklusion har været nedadgående i de sidste år. Der fastansættes pt ikke i Inklusion på grund af 

denne usikkerhed. 

På de kommende møder ønsker bestyrelsen indsigt i økonomiområder for at skabe sig overblik 

over muligheder for prioritering. På kommende møde fokus på Bærerbudget, som prioriterer 

undervisningsmidlerne. 

Kim og Keld er fortsat et uformelt budgetudvalg. Vi drøfter løbende prioriteringen af 

økonomipunkter. 

4. 17.45 - 18.15 Årshjul – se årshjul for 19/20, som gerne må 

være læst inden mødet og som kan være inspiration 

for nyt årshjul 

Se bilag 

 Med afsæt i årshjul 19-20 blev inputs til dette års årshjul drøftet. 

Med rødt er i årshjulsdokumentet obligatoriske punkter. Øvrige punkter er til prioritering. 

Der laves et udkast til kommende møde, hvor der vil være plads til yderligere punkter. 

Følgende noteret: 

- opfølgning på nye principper om forældreinvolvering og skole-hjem-samarbejde 

- princip om lektier 

- overblik over principper og deres “alder” 

- Opfølgning på samarbejdsaftale Voel-Resenbro 

 18.15– 18.25 Pause med kaffe, brød og sødt 
 

5. 

 

 

18.25 – 18.35  Forretningsorden til skolebestyrelsen  
Se udkast, som gerne må være læst inden 

mødet 

Husk drøftelse om starttidspunkt kl 17, 19 

eller derimellem 

Se bilag 
 

Ingen kommentarer til forretningsorden. 

Dokumentet ligger i googledrevmappen. 

Hvis det bliver relevant, kan forretningsorden justeres. 

Det besluttes, at mødetidspunkter som udgangspunkt er kl 17 - dette skrives ikke i 

forretningsorden. 

 18.35 - 18.50 Retningslinje for lejrskole 

- Kort intro Keld 
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6. 

 

- derefter drøftelse 

Som udgangspunkt tre lejrskoler i skoleforløbet. 

- En overnatning i 3. klasse 

- Ahl Hage i 5. klasse 

- Lejrtur i typisk 8. klasse. 

Dette er rettesnoren i både distrikt og inklusion. I inklusion er der lidt flere tilpasninger og flere 

undtagelser, da elever typisk skifter hold flere gange - men udganspunktet er det samme. 

Under corona har det ikke været muligt at fastholde dette princip. 

Ingen kommentarer fra bestyrelse. 

 7. 
18.50 - 19.15 Forældreråd og skoleambassadører 

- Status på forældreråd  

- Hvor meget kontakt vil bestyrelsen have med 

forældreråd? Fællesmøder? 

- Skal vi have et ambassadørkorps, som kan 

tage med til relevante præsentationer for fx 

kommende 0. og 7. klasser? 

 

 
Forældreråd etableret i de fleste klasser. Der overvejes omkring Forældreråd i D-klasser og Sol. 

Status på forældreråd samles sammen af de pædagogiske ledere. 

Bestyrelsen drøftede muligheder omkring fællesmøder bestyrelse og forældreråd. delte 

holdninger. Vigtigt, at der er et tydeligt formål og klarhed om, for hvis skyld. 

Vivi, Kim og Keld arbejdsgruppe med henblik på et udkast til en startmodel. Keld indkalder. 

                  

8. 
19.15 - 19.25 Indledende drøftelse om lektier på 

Langsøskolen 
- Status 

- Kort drøftelse 

- Hvad vil vi gerne arbejde videre med? 

 

 
Meget kort drøftelse. Der er brug for et princip for både forældres, elevers og medarbejderes 

skyld. Også relevant ift branding. Vigtigt, at der i kommende drøftelse kommer faglige inputs 

og ikke kun tales ud fra holdninger. 

  7.  
19.25 – 19.30 Eventuelt  

 
Ros til skolen ifm konkrete episoder. 

 
 

 

 

 
Kommende punkter: 

Status på det nye princip om skole-hjemsamarbejde mm 

Forældreråd 

Kalend

er 

Økonomi 

Bærerbudget 
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